

## Short biographies / Kurzbiographien

### Executive Management

#### **Andrej Vckovski, CEO und VR-Präsident**

Dr. Andrej Vckovski ist Netcetera-Gründungspartner und CEO der Netcetera Gruppe. Nach dem Studium an der ETH promovierte er an der Universität Zürich. Er ist im Vorstand von ICTswitzerland, Switzerland Global Enterprise und Swico (Wirtschaftsverband der Schweizer ICT- und Internet-Branche).

#### **Andrej Vckovski, CEO and Chairman of the Board of Directors**

Dr. Andrej Vckovski is a founding partner and CEO of the Netcetera Group. Following his studies at ETH Zurich, he received his doctoral degree at the University of Zurich. He is a Member of the Board of ICTswitzerland, Switzerland Global Enterprise and Swico (Association for the Swiss ICT- and Internet industry).

#### **Thomas Zangerl, Chief Operations Officer**

Thomas Zangerl, Dipl. El. Ing. HTL, hat nach seinem Studium an der HSR Rapperswil seine Ausbildung mit einer betriebswirtschaftlichen Weiterbildung NDS Wirtschaftsingenieur FH ergänzt. Nach einigen Jahren als Consultant und Projektleiter im e-Commerce-Bereich, hat er bei einem Krankenversicherer als Abteilungsleiter grosse IT Datawarehouse Projekte geleitet. Bevor er die Rolle als COO im Jahr 2017 übernommen hat, war er als Co-Head Engineering seit 2010 für Netcetera tätig

Thomas Zangerl, Dipl. El. Ing. HTL, after his studies at the HSR Rapperswil, further educated himself with the business management training NDS Economics Engineer FH. After several years as consultant and project manager in the e-commerce sector, he was responsible for large IT data warehouse projects as department manager with a health insurance company. Before taking on the role of COO at Netcetera in 2017, he has been working as a co-head engineer for Netcetera since 2010.

#### **Mark Faris, Chief Financial Officer**

Mark Faris holds a Bachelor's degree in Commerce from the University of the Witwatersrand in Johannesburg, South Africa. Before joining Netcetera in 2019, he held the position of CFO in the Swiss and multinational companies Veeam Software Group and Medtech DIH Group. Previously, he held several roles dealing with finance at larger tech and software companies: Compag/HP, Sun Microsystems/Oracle and Citrix Systems. Mark is a qualified Chartered Accountant and started his career at PricewaterhouseCoopers, working in South Africa, Poland, Italy and Switzerland.

Mark Faris schloss sein Studium an der Witwatersrand-Universität in Johannesburg mit einem Bachelor of Commerce ab. Bevor er 2019 zu Netcetera stiess, übte er die Funktion des CFO in Schweizer und multinationalen Unternehmen aus – bei der Veeam Software Group und der Medtech DIH Group. Davor hatte er bei grösseren Technologie- und Softwareunternehmen verschiedene Positionen im Bereich Finance inne: Compag/HP, Sun Microsystems/Oracle und Citrix Systems. Mark Faris, der über die Qualifikation zum Chartered Accountant verfügt, begann seine berufliche Karriere bei PricewaterhouseCoopers und war für das Unternehmen in Südafrika, Polen, Italien und in der Schweiz tätig.

## **Darko Butina, Chief Growth Officer**

Darko Butina studierte Wirtschaft und Leadership an der Universität Ljubljana. Bevor er 2016 initial als CIO zu Netcetera stiess, leitete er mehrere Unternehmen und finanzierte erfolgreich Start-ups aus verschiedenen Branchen. Seit mehr als 10 Jahren ist er in der Startup Community aktiv und teilt seine Erfahrung und sein Wissen mit Startups in ganz Europa

Darko Butina graduated in economics and leadership at the University of Ljubljana. Before he joined Netcetera 2016 initially as CIO, he managed several companies and successfully funded start-ups from different industries. He has been active in the startup community for more than 10 years, sharing his experiences and knowledge with startups around Europe.